
  مدیر مجموعه تلویزیونی »پایتخت۷« 
گفت: ما هیچ دستمزد غیرمتعارفی در تولید 
این سریال ندادیم، شایعات به این دلیل 
کنند تا دیگر  که پایتختی ها را مجاب  است 
اینکه  پیش بینی  نکنند،  کار  تلویزیون  با 
»پایتخت« به نوروز ۱۴۰۵ یا ۱۴۰۶ برسد سخت 
است اما حتما تا یک یا دو سال آینده فصل 
جدید این سریال را خواهیم داشت. علیرضا 
نجف زاده در گفت وگو با ایرنا درباره علت نرفتن 
 »۷ »پایتخت  مجموعه  در  تاجیکستان  به 
گفت: ما در شروع، بنا بود تیم را به تاجیکستان 
ببریم، سفری به تاجیکستان رفتیم اما در 
که در این مسیر باید از  آنجا متوجه شدیم 
ترکمنستان که شرایط خاصی دارد، عبور کنیم 
و این، چالش ما بود. در ادامه، ترکمنستان 
حتی برای بازدید هم به ما ویزا نداد. وی 
افزود: ترکمنستان و ازبکستان را هوایی بازدید 
و مسیر زمینی را هم ارزیابی کردیم اما عبور 
از مسیر زمینی ترکمنستان، ممکن نبود. با 
دوستان وزارت امور خارجه هم که مشورت 
گفتند رفتن به ترکمنستان، نشدنی  کردیم 
است. تیم نویسنده مجبور شد قصه را طوری 
که بازیگران تاجیکی به ایران  کند  طراحی 

بیایند.
  هزینه جابه جایی کمپر به تاجیکستان

را  کمپر  داشتیم  سعی  گفت:  نجف زاده 
به صورت هوایی به تاجیکستان و ازبکستان 
ببریم و سکانس های ترکمنستان را در ایران 
که بتواند  فیلمبرداری کنیم اما هواپیمایی 
کمپر را با این ابعاد ببرد، فقط یک مورد بود 
که بین ۱۲۰ تا ۱۵۰ هزار دلار هزینه جابه جایی 
می گرفت. ما باید کمپر را باز می کردیم و این هم 
حدودا نشدنی بود که در تاجیکستان دوباره 

کمپر و قطعات آن را سر هم کنیم. وی ادامه 
داد: نکته بعدی، آماده سازی کمپر بود، چنین 
کمپری در ایران اصلا وجود نداشت. به همین 
خاطر از لحظه صحبت تا آماده سازی آن ۴ الی 
۵ ماه طول کشید. پراید پرنده از ابتدا در طرح 
بود؛ هرچند که در اجرای آن چالش داشتیم. 
از تهیه ماشین تا تجهیز شکل و ظاهر آن. هر 
طرحی که در »پایتخت« انجام شد، بر اساس 
کید کرد:  طراحی پیمان قانع بود. نجف زاده تا
محسن تنابنده در اجرا به شدت سخت گیر 
است و جلب نظر او سخت است. در نهایت 
گر چیزی جلوی دوربین رفته، مورد تایید  ا
ایشان قرار گرفته است. مدیر پروژه »پایتخت 
۷« با بیان اینکه تیم همزمان در ۴ استان 
فعالیت می کرد، گفت: یکی دیگر از چالش ها، 
سکانس خرس بود. باید بپذیریم در ایران 
چنین حجم ویژوال با حیوانی کار نشده، باید 
شرایط محیط زیستی را هم در نظر می گرفتیم 
و ما خودمان را با شرایط حیوان وقف بدهیم. 
 ۴ همزمان در مقطعی تیم »پایتخت«، در 
استان تهران، مازندران، خراسان و اصفهان 

فعالیت می کرد. 
  »پایتخت« شخصی نیست 

هیچ گاه  »پایتخت«  داشت:  اظهار  وی 
کم فروشی نکرده، ما »پایتخت« را با دلار ۵۰ 
تومانی برآورد کردیم اما با دلار ۱۰۰ تومانی روی 
آنتن رفت. »پایتخت« هیچ برآورد ویژه تری 
حمایت  تنها  نداشته،  آثار  دیگر  به  نسبت 
سیمافیلم را داشتیم و با حمایت توانستیم 
کاری کنیم که پروژه به اجرا برسد. بعد از اینکه 
کار تمام شد، همه هزینه ها را مکتوب تحویل 
ح »پایتخت«  سیمافیلم دادیم. مجری طر
با تکذیب شایعه هایی که درباره ورود عوامل 
بود،  شده  ح  مطر پروژه  این  تبلیغات  به 
گفت: »پایتخت« شخصی نیست، متعلق به 
تلویزیون است و ما نمی توانیم بدون اجازه 
سیمافیلم به بحث تبلیغات ورود کنیم. برای 
تبلیغات، سیمافیلم به نتیجه رسیده است. 
ما به عنوان سازنده، دوست داریم بیننده 
بدون تبلیغات کار را ببیند اما سیمافیلم باید 
هزینه های پروژه را تامین می کرد. در پروژه های 
گذشته هم تبلیغات بود و این برای »پایتخت« 

موضوع جدیدی نیست. نجف زاده در پاسخ 
نجومی  دستمزدهای  درباره  شنیده ها  به 
»پایتخت«  بازیگران  از  کدام  هر  گفت:  نیز 
گر  ا هرچند  دارند؛  متفاوتی  دستمزدهای 
می کردند  کار  خانگی  نمایش  و  سینما  در 
بیشتر  خیلی  آنها  ماهیانه  دستمزدهای 
که برای »پایتخت«  از این عددی می شد 
شنیده شده؛ آن هم برای کسانی که دو سال 
گذاشته اند.  زندگی خود را برای یک پروژه 
که محسن تنابنده  ح شد  در رسانه ها مطر
ماهیانه ۲ میلیارد برای یکی از سریال های 
نمایش خانگی دریافت کرده، همین عدد را 
گر به این دو سال که ایشان درگیر »پایتخت«  ا
بودند ضرب و تقسیم کنید، می بینید که بسیار 
کمتر از آن چیزی که حقش بوده دریافت کرده 
کید کرد: ما  است. مدیر پروژه »پایتخت« تا
هیچ دستمزد غیرمتعارفی ندادیم. این سوال 
باید از کسانی پرسیده شود که دستمزدهای 
نجومی می گیرند و همزمان حال مردم را هم 
خراب می کنند، این دستمزدها متعارف بوده 

و هست. 
   زمان پخش »پایتخت ۸«

وی در پاسخ به زمان پخش »پایتخت ۸« 
زمان بر  و فیلمنامه،  ایده  کردن  گفت: پیدا
است. آقای تنابنده هم به کم قانع نیست. 
پیش بینی اینکه »پایتخت 8« به نوروز ۱۴۰۵ یا 
۱۴۰۶ برسد سخت است اما حتما تا یک یا دو 
سال آینده فصل جدید »پایتخت« را خواهیم 
داشت. نجف زاده نسبت به اظهارات یکی 
از بازیگران فصل پیشین »پایتخت« درباره 
گفت: بازیگر  نقش فروشی ها در این سریال 
، جوان و علاقه مند بود و دوست  نقش بهروز

داشت در این سریال حضور داشته باشد.
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بازگشت مصطفی کیایی به سینما
کیایی پس از هفت سال یک   مصطفی 
گرچه  کارگردانی می کند. ا فیلم سینمایی 
در  گذشته  سال های  در  کیایی  مصطفی 
ساخت  مشغول  خانگی  نمایش  شبکه 
سینما  در  تهیه کنندگی  به  و  بود  سریال 
هم می پرداخت اما به دلایلی از کارگردانی 
که پیش تر  گرفته بود. او  در سینما فاصله 
ویژه«،  »خط  گلوله«،    »ضد  فیلم های 
»عصر  و  استانبول«  »چهارراه  »بارکد«، 
یخبندان« را کارگردانی کرده، حالا در تدارک 
ساخت هشتمین فیلم خود است. »شغل 
کیایی است  شریف« نام جدیدترین فیلم 
که به نویسندگی، تهیه کنندگی و کارگردانی 
خودش از شورای پروانه ساخت سازمان 
سینمایی مجوز گرفته است. فیلم نامه های 
مجتبی  تهیه کنندگی  به  کازیون«  »ا
و  ارزانش  آرزو  کارگردانی  بوکانی،  رشوند 
 » نویسندگی حمزه صالحی و نیز »غبار نور
نویسندگی  و  کارگردانی  تهیه کنندگی،  به 
مجید شیخ انصاری موافقت شورای پروانه 

فیلمسازی سینمایی را اخذ کرده اند.

»ساهره« کلید خورد
سریال »ساهره« به کارگردانی حمیدرضا 
لوافی به تازگی کلید خورده است که بازیگرانی 
چون وحید رهبانی در آن حضور دارند. 
و  اجتماعی  فضایی  در  »ساهره«  سریال 
کارگردانی حمیدرضا  به  تازگی  به  گرا  معنا
لوافی در گروه تولیدات اجتماعی سیمافیلم 
کلید خورده است. این سریال ۳۰ قسمت 
که به دنبال راز  دارد و درباره مردی است 
مرگ است. نگارش فیلمنامه این مجموعه را 
مرضیه خدیوی بر عهده داشته و تهیه کننده 
آن سیدرامین موسوی ملکی است. وحید 
 ، رهبانی بازیگر این سریال نیز بازیگر تئاتر
سینما و تلویزیون است که دهه ۸۰ با سریال 
گرفت و بعد از  »خانه ما« مورد توجه قرار 
گاندو«  سال ها نبودن در عرصه تصویر با »
به تلویزیون بازگشت. او در چند سال اخیر 
در چند فیلم سینمایی نیز به ایفای نقش 

پرداخته است.

کران فیلم صدرعاملی در جشنواره ۱۰۰ ا
 ۹ صبح    ۱۰۰ فیلم  جشنواره  چهاردهمین  نشست   
اردیبهشت با حضور یوسف منصوری دبیر جشنواره در 
خ  سازمان سینمایی سوره برگزار شد. در ابتدا دانیال فر
مدیر هنری جشنواره درباره طراحی هویت بصری جدید 
این رویداد توضیح داد: ابتدا سعی کردیم از نظر فرم و محتوا 
با موضوع خود جشنواره همراه باشیم و هویت بصری کوتاه 
و موجزی طراحی کردیم. در ادامه راه، انتخاب رنگ، فرم 
و… این رویکرد مهم ترین مساله ما بود. در طراحی پوستر 
با  متناسب  کوتاه  نگاتیو  یک  کردیم  سعی  نیز  جشنواره 
موضوع جشنواره را انتخاب کنیم و همچنین از رنگ های 
زیادی در پوستر استفاده نکردیم. الهه طه یی مدیر بخش 
ما  گفت:  بین الملل  بخش  درباره  جشنواره  بین الملل 
در بخش بین الملل حدودا اوایل دی کار را آغاز کردیم. 
امسال نسبت به ۲ سال گذشته با حدود ۳ هزار و ۱۸ فیلم 
مواجه شدیم و درنهایت به ۱۹۲ فیلم از ۱۳۷ کشور رسیدیم. 
بیشترین کشوری که فیلم ثبت نام کرده بود کشور هند بود. 
فیلم های جشنواره در ۲ بخش کرامت انسانی و فلسطین 
آزاد به دبیرخانه ارسال شدند. فیلم ها امسال از کیفیت 
بالایی برخوردار بودند و انتخاب ما بسیار سخت بود. فاطمه 
ح کرد: در مجموع  نبوی مدیر اجرایی جشنواره نیز مطر
۵۱۴۳ اثر در همه بخش ها برای ما ارسال شدند که در این 
میان ۶۲۷ اثر مربوط به بخش فلسطین آزاد بود. در ادامه 
نشست منصوری بیان کرد: از زمان اعلام فراخوان استقبال 
فیلمسازان بیش از تصور ما بود. از این جهت بار مسئولیت 
دوستان من در دبیرخانه جشنواره فیلم ۱۰۰ چندبرابر شده 
کی ما روز ویژه سینمای  است. وی گفت: در جشنواره اسلوا
ایران را داشتیم و ۲۲ اثر که دور گذشته در جشنواره فیلم 
۱۰۰ حضور داشتند در آن رویداد به نمایش گذاشته شد. 
دبیر جشنواره ادامه داد: ما ۱۶، ۱۷ و ۱۸ اردیبهشت آثار را در 
کران می کنیم. وی درباره سه فیلم  پردیس سینمایی ملت ا
بلند جشنواره توضیح داد: فیلم »زیبا صدایم کن« با حضور 
کران و نقد  آقای صدرعاملی و سایر عوامل در جشنواره ا
می شود. همچنین فیلم »ناتور دشت« و فیلم »بچه مردم« 
نیز دیگر آثار هستند. منصوری درباره بلیت فروشی جشنواره 
نیز عنوان کرد: حضور در جشنواره برای عموم مردم آزاد است 
کران ۳ فیلم بلند مخصوص کسانی  اما کارگاه ها، نشست ها و ا

است که در جشنواره شرکت کرده اند. 

علیرضا نجف زاده مطرح کرد

  پخش »پایتخت ۸« در یک یا دو سال آینده
   هیچ دستمزد غیرمتعارفی نداشتیم


